

1. Godkendelse af ref. fra sidste møde.

Formanden bød velkommen. Omtale af Else Egholm som var fraværende.

Køb af blomster til 150 kr. Kasserer køber.

Ref. godkendt.

2. Drøftelse af Arne Jessens ideer om udvikling af SKLA

Bestyrelsen drøftede Arne Jessens oplæg om fremtidig struktur.

Synlighed. Samarbejde i mindre grupper. Udelegering af opgaver.

Pr. ansvarlig for mindre grupper af arkiver. IT ansvarlig for mindre

grupper af arkiver. Arbejde i grupper for at alle arkiver kommer på arkibas.

Bestyrelsen drøftede fælles arkibasmagasin. Bestyrelsen opfordrer til

orientering om referatet lokalt. Problemstillingen tages op på næste møde.

3. Deltagelse i hobbyudstilling på Sønderborg Slot.

Christian Frederiksen orienterede omkring hobbyudstilling. I år er der udsolgt af standpladser. Deltagere Broager og Tandslet. Arkiverne skal nu melde sig til næste år.

4. Christian Frederiksens forslag om deltagelse i Sønderborg By Night arrangement.

Finde fælles tema. Bygninger før og nu? Arkitektur før og nu? Klædedragt?

Fortælle om arkivernes arbejde.

5. Vagn Hesselagers forespørgsel om midlertidigt lån af SKLA's midler til udgivelse af Svenstrupbogen.

Da vedtægterne ikke omfatter udlån, kan vi desværre ikke imødekomme ansøgningen.

6. Eventuelt.

Bestyrelsen drøftede indgående Svenstrup Arkiv's umiddelbare reaktioner på pkt. 2

Augustenborg Arkiv kom ind på brug af digital kalender.

Salg af lokalhistorisk litteratur fra hjemmeside! Link til det enkelte arkiv fra SKLA hjemmeside?

SKLA IT gruppe overvejer kursus i hjemmesider i efteråret.

Formanden fik en email om møde i Åbenrå (Kim Furdahl). Deltagere: Kasserer og formanden.

Næste møde: 7. Nov 2011. kl. 0900 i Augustenborg

Mødet sluttede i god ro og orden kl 15.52 ref: Arne Jessen